
Generalforsamling/Medlemsmøde, F4, Kreds 61, den 6. december 2023: 

 

Bilag til dagsordenens punkt 2: Beretning v/Aktivitetsudvalget. 

Set i lyset af de seneste sæsoners tilslutning til de tilbudte arrangementer opfordrer vi 

forsamlingen til at give os tilbagemeldinger, holdninger, meninger på/til/om sammensætningen af 

”programfladen” og meget gerne pege på typer af arrangementer, som vi kunne fremme. 

I Aktivitetsudvalget har vi drøftet følgende: 

- Er det OK med transport i egen bil? Sætter vi dermed kolleger uden egen bil i klemme – og 

hvis: Er der mulighed for og vilje til en løsning? 

 

- Det virker som om, der er god interesse for rundvisninger i vores kommune – 

seværdigheder, virksomheder og lign., eventuelt med formiddags-/eftermiddagskaffe eller 

frokost. Er der hold i den formodning? Og har vi lokale steder nok at tage af? 

 

- Er flerdagsture stadig et ønske – eller er de blevet for dyre??  Forekommer de for ofte? (vi 

må konstatere, at det i væsentligt omfang er ”Tordenskjolds soldater”, der viser interesse 

for disse ture). 

 

- Hvad er jeres mening om størrelsen på de egenbetalinger, der bliver sat på 

arrangementerne?  

 

- Skal vi forsøge at supplere vores aktiviteter med pensionister fra de øvrige fagforbund, der 

er med i Faglige Seniorer, især for at kunne gennemføre heldags- og flerdagsture? Hvad 

prioriterer vi højest: at holde os inden for egen profession eller det at kunne gennemføre 

attraktive ture/arrangementer? (med al respekt mindes om, at ikke alle deltagere til vores 

arrangementer/ture er lærere og uden hvem, vi ville få svært ved at gennemføre visse af 

dem  – og for at undgå enhver misforståelse: de er alle meget velkomne).  

(PS. Sammen med nogle af ”de gamle” fagforbund forsøger vi pt at arrangere et fællesmøde 

engang i februar næste år med emnet: ældreboliger i Næstved Kommune – det vil senere 

blive meldt ud).   

 

 

- Andet? 
 

 

 


